
Fråga

Om en företagsvänlig stad 
Till Sedat Arif  (S) 

I Malmö borde det vara lätt att starta och driva företag. Kommunen ska vara 
företagarnas bästa vän, en möjliggörare som förstår svårigheterna i att driva företag, 
och som kan lotsa företagen genom regelkrångel istället för att skapa hinder. 
 
Det finns många anledningar att värna ett rikt nattliv. Med evenemang på kvällar och nätter 
skapas folkliv som bidrar till trygghet, klubbar och barer skapar enkla jobb och konsertlokaler 
ger möjligheter för musiker och företag inom kultursektorn att utvecklas. Det är en investering i 
vår stad och dess utveckling.  
 
Utskänkningstillstånd, eller alkoholrelaterade tillstånd kan bli en utdragen och rörig process för 
Malmös företag, där det egentligen finns tydliga lagstadgade krav samt kommunala riktlinjer. 
Det borde vara enkelt att ge tydliga svar samt att ge stöd och vägledning till företagare.  
 
Dock så har Malmö har ett dokumenterat problem med bristande service gentemot företagare. 
Att dra ut på processen kan vara förödande för ett litet företag, i och med att det kan leda till 
förluster i kapital och brist på intäkter. Speciellt nu när många företag har det tufft ekonomiskt. 
Vi som kommun ska inte skapa ytterligare hinder, utan se restauranger, barer och nattklubbar 
som en tillgång för vår stads utveckling och vara till hjälp. 
 
 
Baserat på det ovan nämnda ställer jag frågan till kommunalråd med ansvar för arbetsmarknad 
och socialtjänst Sedat Arif  (S): 
 
Hur ska du verka för att förenkla och korta turerna runt utskänkningstillstånd, som i nuläget fördröjer och 
leder till förlust i kapital för företagare? 

Emelie Nyman (C)


